
 
 

 

 

 
 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie ul. Przedwiośnia 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 Ulica Przedwiośnia na Morasku jest drogą gruntową częściowo prowizorycznie umocnioną płytami 

betonowymi. W związku z prośbami mieszkańców tej ulicy pragnę złożyć uprzejme zapytanie: 

 

1) Czy budowa ulicy Przedwiośnia poprzez utwardzenie jej nawierzchni jest uwzględniona w jakimkolwiek 

harmonogramie? Jeśli tak, to proszę o podanie szczegółowych informacji w tej kwestii.  

2) Jakie inwestycje w najbliższych latach są planowane w rejonie ulicy Przedwiośnia?  

3) Czy prowadzone są rozmowy z inwestorami w sprawie partycypowania w kosztach budowy infrastruktury 

drogowej w tej części Moraska? Jeśli tak, to proszę o podanie szczegółowych informacji w tej kwestii. 

 

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 11 lutego 2025 r. 


